

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll STYM14 23/24

Signed text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll STYM14.pdf

Storlek: 171466 byte

Hashvärde SHA256:

55c30a552217bbe702a79a9311b8aa722a95beb604fe76a4eab52accf80b28a6

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 3:

JACOB BÅRDÉN

Signed with BankID 2024-01-28 17:20 Ref: 314e14b1-1f98-4082-8e57-5289700eded1

YLVA ÖMAN

Signed with BankID 2024-01-28 16:35 Ref: 0e74abd3-4eff-4cd0-b523-2e728f89065a

ERIC FORSELL

Signed with BankID 2024-01-28 16:34 Ref: 55bcf32e-92ae-49be-b3e3-0ad09c650dd7



Protokoll

Mötets art: STYM14
Datum: Måndag 04 December 2023
Tid: 17:27
Plats: V12
Närvarande:
Ylva Öman, Ordförande
Jesper Frisk, Vice Ordförande
David Söderström, Kassör
Eric Forsell, Koordinator
Elin Lerin, StudSA
Henry Siggelin, Styrelseledamot
Jacob Bårdén, Styrelseledamot
Jacob Holst, Styrelseledamot
Tilda Byrstedt, Styrelseledamot



1. Mötets öppnande

- 1.1. Mötet öppnades 17:27 av Ordförande Ylva Öman.

2. Formalia

2.1. Val av mötesordförande

Henry Siggelin nominerar Ylva Öman. Ylva Öman godtar.
Jacob Holst nominerar David Söderström. David Söderström godtar.
David Söderström yrkar på slutna votering.

Ylva: 6

David: 2

Styrelsen beslutade

att välja Ylva Öman till mötesordförande.

2.2. Val av justerare, tillika rösträknare

Eric Forsell nominerar Jacob Bårdén. Jacob Bårdén godtar.
Styrelsen beslutade

att välja Jacob Bårdén till justerare, tillika rösträknare

2.3. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

2.4. Fastställande av föredragningslista

Eric Forsell yrkar på

att byta plats på propositioner och motioner

Styrelsen beslutade

att bifalla yrkandet

Henry Siggelin yrkar på

att flytta upp motioner till första punkt

Styrelsen beslutade

att bifalla yrkandet

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan enligt kallelsen, med ovan yrkanden.

3. Punkter

3.1. Motioner

3.1.1. Sängledaren

Motionären är ej närvarande.

Jesper har skrivit ett förslag på motionssvar, det som måste tas i akt är att det fungerar GDPR-mässigt. En diskussion om hur offentligt det bör vara lyfts.

Styrelsen beslutade

att lägga fram motionssvaret till SM.

3.1.2. Valberedningen

Styrelsen har skrivit ett förslag på motionssvar, med några ändringar för att bättre spegla sektionens verksamhetsstruktur. *Valberedningen hade tydligen glömt bort att lägga till de nödvändiga undantagen.*

En diskussion om att ha specifika antal angivna på antalet valda per termin lyfts.

Henry Siggelin vill ändra i det föreslagna motionssvaret till att inte reglera fyllnadval, då detta redan regleras.



Diskussionen om undre/övre gräns förs vidare, styrelsen beslutat att enbart ha en övre gräns och att ha specifikt antal snarare än en andel.

Annars ser det bra ut.

Ylva skriver klart motionssvaret.

Jacob Holst är fett taggad

Styrelsen beslutade

att lägga fram motionssvaret till SM.

3.1.3. Ändra FusknØllan

Styrelsen beslutade

att lägga fram samma motionssvar som förra SM.

3.1.4. Team Principal

Styrelsen har skrivit fram ett motionssvar.

det vore fett sus om Jacob Holst skrev på motionssvaret.

Ylva läser igenom basically hela Praxis

En del redaktionella ändringar genomförs under mötet.

Styrelsen beslutade

att lägga fram motionssvaret till SM.

3.2. Förra mötets protokoll

Ylva Öman vill hellre ha en danskförening än en dansförening

3.3. Propositioner

3.3.1. Dansförening

Styrelsen spånar på namn för föreningsordförande.

Ylva: Är det styrelsens mening att föreningsordförande ska kallas Swingers?

Styrelsen: JA!!

Ylva: Nice.

Styrelsen beslutade

att lägga fram propositionen till SM.

3.3.2. Förtroendevalda poster

Ylva Öman och Jacob Holst tvistar om vad propositionens titel ska vara, revisor Marcus Haeggman föreslår att det blir ett spexigt ”eller” namn.

Diskussion om de olika att-satserna förs. En del redaktionella ändringar görs.

Ylva ska göra proppen fett pedagogisk.

Styrelsen upptäcker att det behövs massa redaktionella ändringar i Praxis

Styrelsen beslutade

att lägga fram propositionen till SM.

Mötet ajorunerades 18:48...

...och återuppöppnades 19:05.

3.3.3. Nämndgruppering

Revisorerna har en del funderingar, kring hur rimligt förslaget är egentligen.

En lång diskussion om hur grupperingarna bör regleras körs. Ylva lägger fram ett förslag.

Carl Nesterud anser att ett mer omfattande pilotprojekt bör genomföras.

Ylva Öman yrkar på

att strecka debatten

Styrelsen beslutade



att dra streck i debatten.

Elin Lerin understryker att propositionen enbart innebär att ett organisatoriskt lager skapas, men att det inte nödvändigtvis behöver utnyttjas.

Jacob Holst tycker att pilotprojekt inte är en helt dum idé, men att det isåfall bör ske under en kortare period och kanske bli aktuellt som beslut till SM3.

Ylva Öman håller med Jacob Holst.

Ylva Öman yrkar på

att rösta om att antingen bordlägga och genomföra ett pilotprojekt eller lägga fram propositionen till SM.

Styrelsen beslutade

att bordlägga och genomföra ett pilotprojekt.

3.3.4. Klubbmissarna

En föreslagen proposition om att ändra Klubbmissarna och Tomtefar / Tomtemor i Praxis går igenom.

Styrelsen beslutade

att lägga fram propositionen till SM.

3.3.5. Övriga grupper

Styrelsen inser att benämningen ”övriga grupper” kanske inte är så fiffig medan Ylva läser igenom propositionsutkastet.

Styrelsen beslutade

att lägga fram propositionen till SM

3.3.6. Tomteföräldrarna

Denna har sammanslagits till föregående proposition 3.3.4 i bilagan.

3.3.7. Att tillfredställa banken (igen)

Styrelsen beslutade

att lägga fram propositionen till SM

3.3.8. Koordinator i praxis

Styrelsen vill städa upp Jerkas roll i Praxis litegrann. David blir glorifierad brevbärare.

Styrelsen beslutade

att lägga fram propositionen till SM.

3.3.9. MLG i praxis

Styrelsen har lusläst Praxis och har lite idéer ang. Praxis.

Styrelsen beslutade

att lägga fram propositionen till SM.

3.3.10. Sektionens namn i stadgarna (igen)

Styrelsen beslutade

att lägga fram propositionen till SM.

3.4. Rapporter

Rapporter från fester går igenom, en del ändringar i partypolicyn diskuteras. Styrelsen ålägger Jacob Holst att se över Partypolicyn.

Jacob Holst yrkar på

att riva upp dagordningen

Styrelsen beslutade

att riva upp dagordningen



Jacob Holst yrkar på
att flytta ekonomisk policy till efter rapporter
Styrelsen beslutade
att bifalla yrkandet.

3.5. Ekonomisk policy

Det senaste utkastet på ekonomisk policy diskuteras.

En del frågor kring till vilken del av verksamheten som kommissioners eventuella överskott tillfaller lyfts.

Jacobb tipsar Skatteverket

En hetsk debatt kring hur många nämndmärken som ska delas ut utbryter

Revisorerna är nyfikna på syftena med de senaste revideringarna.

Styrelsen beslutade

att anta policy-utkastet.

David och revisorerna har en dejt senare för att gå igenom ytterligare diskussioner kring policyn.

3.6. Skärmnämnden & högtalare

En uppmaning kring att Skärmnämnden behöver se över kabelhantering dyker upp.

3.7. SAGA-biljetter

Fördelning av SAGA-biljetter diskuteras.

4. Övriga frågor

4.1. J1/SAGA/GYCKEL

SAGA-gyckel diskuteras. *Diskussionen protokollförs givetvis inte.*

4.2. Praxis-olägenheter

Redaktionella ändringar diskuteras.

4.3. SAGA

Alternativ till att inkludera flera sektionsaktiva på tackevent likt SAGA bollas.

4.4. Julkort

Vi måste skicka julkort! Elin och J1 bistår Ylva i en projektgrupp för att skriva hälsningar på julkort.

4.5. MLG2

Agendan inför morgondagens MLG-möte går igenom.

4.6. Förskott inför Brazilia

Betalning av förskott till matserveringen till SM2 diskuteras.

4.7. El under fest

Skarvsladdar som ligger framme under fester blir klubbiga och förstörda väldigt snabbt.

5. Mötets avslutande

5.1. Mötet avslutades 21:45.

6. Koordinators mattips

Tydligt funkar det riktigt bra att **friter** varmkorv